

當期課號	7761	Course Number	7761
授課教師	宋明君	Instructor	SUNG,MING JIUN
中文課名	幼保發展趨勢與國際比較	Course Name	Issue and Trend of Child development in difference country
開課單位	幼兒保育系碩士在職專班三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	<p>本課程的目標包括：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 了解不同國家在天性與教養方面的議題與趨勢。 2. 了解不同國家在早期療育方面的議題與趨勢。 3. 了解不同國家在依附行為方面的議題與趨勢。 4. 了解不同國家在多元文化與種族方面的議題與趨勢。 5. 了解不同國家在親職品質方面的議題與趨勢。 	Objectives	<p>The objectives of the course are:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. To know the trends and issues about nature versus nurture in different countries. 2. To know the trends and issues about early intervention in different countries. 3. To know the trends and issues about attachment in different countries. 4. To know the trends and issues about multi-culture and multi-ethnicity in different countries. 5. To know the trends and issues about parenting quality in different countries.
教材	Child Development(journal)1999~2006共42篇期刊論文	Teaching Materials	42journal papers from Child Development(journal)1999~2006
成績評量方式	<p>一、結果部分</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 期末考 40% 2. 期中考 20% 3. 輪值報告30% 4. 課堂筆記10% 	Grading	<p>quiz (20%); final exam (40%); presentation (40%); notetaking(10%)</p>
教師網頁	https://www.cyut.edu.tw/~mjsung		
教學內容	<ol style="list-style-type: none"> 1.各國有關先天與教養研究比較 2.各國有關親職效能研究比較 3.各國有關依附行為研究比較 4.各國有關高危險群研究比較 	Syllabus	<ol style="list-style-type: none"> 1.Trend and issue about nature vs. nurture in diffent countries. 2.Trend and issue about parenting in diffent countries. 3.Trend and issue about attachment in diffent countries. 4.Trend and issue about at-risk children in diffent countries.